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Beste Grimbergenaar, 

Nu we stilaan koers zetten naar een periode van langere dagen 
en - hopelijk - mooie zonnige dagen, hopen we dat u binnenkort 
kan genieten van de buitenlucht. Misschien neemt u wel enkele 
van de wandelingen mee uit onze wandelkalender die u begin dit 
jaar ontvangen zou moeten hebben. Mocht dit niet het geval zijn, 
aarzel dan niet om ons dit te laten weten. 

Ondertussen zaten onze mandatarissen niet stil. Wij hebben kennis 
genomen van de ongewenste neveneffecten van de uitrol van het 
mobiliteitsplan, vooral in Strombeek-Bever. Om die reden werd 
de evaluatieperiode vervroegd. Wij zijn nog steeds van mening 
dat zeker niet alles op de schop moet. De verkeersdruk in onze 
gemeente zal in de nabije toekomst immers gevoelig toenemen 
met de aankomende werken aan de Brusselse Ring. Ik nodig u 
uit om deel te nemen aan de bevraging via “Grimbergen denkt 
mee” (grimbergendenktmee.be), zodat u mee kan bepalen welke 
doordachte aanpassingen er doorgevoerd kunnen worden.

In Strombeek-Bever beweegt er daarnaast nog heel wat. De 
nodige beslissingen werden genomen om de komst van een derde 
school voor Strombeek-Bever te voorzien op de site van de Villa 
Rijckendael, met maximaal behoud van de groene ruimte en een 
stuk publiek park. Ook achter de vrije school nabij de kerk willen we 

een publiek park realiseren. Daarnaast is de vergunningsprocedure 
lopende voor het nieuwe recyclagepark aan de Nijverheidslaan. 
Verder werd de vergunning goedgekeurd voor de aanpak van de 
sportsite in Humbeek, kondigen zich grote infrastructuurwerken aan 
in Beigem en Humbeek en staan de Ruimtelijke Uitvoeringsplannen 
voor Beigem, Verbrande Brug en Strombeek-Bever in de steigers. 
U leest er meer over in deze editie. Grimbergen is een dynamische 
gemeente en dat merken we o.a. aan de betrokkenheid van veel 
inwoners uit de verschillende deelgemeenten en de input die wij 
via sociale media mogen ontvangen. 

Wij nodigen u ook met veel plezier uit op onze familiedag op 
woensdag 1 mei. Een gezellig samenzijn op een mooie locatie met 
een hapje en tapje alsook vertier voor de hele familie. 
Als u nog met vragen of opmerkingen achterblijft, contacteer 
dan gerust onze mandatarissen. U vindt hun contactgegevens 
achteraan dit blaadje en zij staan graag tot uw dienst. Veel 
leesplezier en tot binnenkort! 

Nicolas Bourgeois 
Voorzitter Vernieuwing
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In oktober vinden, zoals u ongetwijfeld weet, gemeenteraads-
verkiezingen plaats. Ik heb de afgelopen 6 jaren als schepen 
steeds getracht om oplossingen te zoeken waar er zich problemen 
aandienen. Graag breng ik ook mensen samen die kunnen helpen 
bij het bereiken van resultaten. 

Personeel: goede dienstverlening
Dienstbaarheid en een vlotte dienstverlening moeten basis-
begrippen zijn voor een lokale overheid. Een goede interne 
organisatie, met de juiste mensen op de juiste plaats, is 
daarvoor noodzakelijk. We zijn erin geslaagd de laatste jaren 
een inhaalbeweging te maken. We hebben campagnes gevoerd 
waardoor we voor onze vacatures vaak heel wat kandidaten hebben. 
We voorzien voor ons personeel diverse waarderingsmomenten 
en vormingsmogelijkheden. De dienst gebouwen werd verder 
versterkt (een absolute noodzaak) en zowel voor het Sociaal Huis,  
Ter Borre en woonzorgcentrum Ter Biest wordt er permanent 
gekeken naar het aantrekken van degelijk personeel. 

Onderwijs: oplossing voor het capaciteits-
probleem in Strombeek-Bever
De geboortecijfers zijn duidelijk: in Strombeek-Bever is er 
voor de komende jaren een ernstig capaciteitsprobleem in 
het basisonderwijs. Daardoor moeten heel wat ouders buiten 
Strombeek-Bever een gepaste school zoeken. Terwijl de oppositie 
vooral zoekt naar mogelijke obstakels, werkten wij sinds enkele 
jaren aan een goede oplossing, namelijk een nieuwe buurtschool 
(200-tal leerlingen) van het Gemeenschapsonderwijs (GO!) op de 
site Rijckendael. Wanneer alles goed verloopt, zal de school haar 
deuren openen in september 2027. Dit wordt een aantrekkelijke, 
groene school. Een deel van de site zal opgewaardeerd worden 
als publiek park. Een alternatieve locatie is, ongeacht de 
stemmingmakerij van de oppositie, om verschillende redenen 
geen optie. 

Neutraliteit in de gemeentelijke basisscholen
Zowel politieke als religieuze neutraliteit in de gemeentelijke 
basisscholen werd eerder al geïntroduceerd in het arbeidsreglement. 
De gelijkwaardigheid van man en vrouw vinden we erg belangrijk. 
Voor Vernieuwing is dit essentieel, maar voor sommige andere 
partijen niet. Op die manier trokken we een duidelijke lijn. 

Academie: op zoek naar leerlingen beiaard
Grimbergen beschikt in de abdijtoren over een complete beiaard, 
die vele gemeenten ons benijden. Als je op de beiaard wil leren 
spelen vanaf volgend schooljaar, meld je dan vanaf juni aan in onze 
Academie. De gemeente wil dit belangrijk cultureel erfgoed graag 
stimuleren. De Vlaamse Beiaarddag vindt dit jaar overigens in 
Grimbergen plaats. 

Erfgoedbeleid: optimaal behoud van wat er nog 
is aan waardevol erfgoed en ontsluiting
Vanaf dit jaar heb ik het genoegen voorzitter te mogen zijn 
van de Intergemeentelijke Onroerenderfgoed-dienst “Erfgoed 
Brabantse Kouters” waar we met 12 gemeenten samenwerken 
rond onroerend erfgoed, archeologie en landschappelijkerfgoed.
Dit samenwerkingsverband werd vorig jaar erkend door 

Blik op de bevoegdheden Personeel en Organisatie, 
Onderwijs, Toerisme en Erfgoedbeleid

de minister. Zie voor meer informatie en activiteiten naar  
www.erfgoedbrabantsekouters.be. 
Op Erfgoeddag op zondag 21 april worden er gratis thema-
wandelingen georganiseerd met start aan de Charleroyhoeve. 
Inschrijven kan via www.toerismegrimbergen.be  
Er wordt verder gewerkt aan grote renovatieprojecten zoals het 
Prinsenkasteel, de vliegtuigloodsen, de Liermolen en het oud-
gemeentehuis van Beigem. De Veldkantkapel wordt opgenomen in 
het gemeentelijk patrimonium. De voorbereidingen namen jaren in 
beslag, maar de huidige meerderheid toonde hier wel waardering 
voor. 

Toerisme: Grimbergen verder op de kaart zetten
Een stijlvolle toeristische brochure over Grimbergen zal eind april 
worden verspreid bij de toeristische aanbieders in de gemeente. 
Hier werd heel intensief aan gewerkt met een klein team van de 
cel ‘Erfgoed en Toerisme’ en onze communicatiedienst. Ik ga de 
inhoud niet verklappen maar eigen inwoners zullen de gids gratis 
kunnen aanvragen. 
Andere nieuwigheid vormen de themawandelingen in de 
zomermaanden, waarvoor we met onze gemeentelijke gidsen en 
partners samenwerken.

Karlijne Van Bree
Schepen voor Onderwijs, Personeel en Organisatie, Toerisme en 

Erfgoedbeleid

twitter.com/Vernieuwing1850 facebook.com/Vernieuwing1850

De renovatieplannen van het oud-gemeentehuis in Beigem werden 
goedgekeurd door het schepencollege.



Strategische aankopen

Daarnaast deden we enkele belangrijk strategische aankopen. Zo 
werden de loods en het kinderdagverblijf aan de Koningslosesteenweg 
aangekocht, zodat we meer mogelijkheden krijgen aan de 
Rodepoortsite. Het is de ideale locatie voor recreatieruimte en de 
nieuwe sporthal. 
En op het einde van de Villegasstraat en Oude Mechelsestraat kopen 
we een strategische grond van de Koninklijke Schenking waar we 
een groene randparking kunnen aanleggen voor een 100-tal wagens. 

Hierdoor kunnen we de parkeerdruk in Strombeek zelf verlichten 
en tegelijk een aangename én bereikbare omgeving creëren voor 
de Bataviawijk. Jarenlange inzet van de Vernieuwing-fractie (al van 
2013!) wordt hiermee beloond. 

De Kattebergen waren nog nooit zo mooi

Een heel mooie realisatie vinden we de uitwerking van het natuur-
gebied Kattebergen, op de grens van de wijk nieuwe Borcht en 
Priesterlindeveld. Dit unieke kruispunt van twee holle wegen, lag nog 
voor een stuk in woongebied, maar werd zo ingericht dat het nooit 
meer kan bebouwd worden. De noordwestelijke flank werd de voorbije 
maanden helemaal geïntegreerd in het natuurgebied. 
De groenwerkers van Kiemkracht hebben het natuurdomein zo aan-
gelegd dat erosie wordt tegengegaan en er geen schade meer kan 
worden aangericht door te enthousiaste mountainbikers. Beslist een 
bezoekje waard.

3instagram.com/vernieuwinggrimbergen

Bart Laeremans
Burgemeester en o.a. bevoegd voor 
Ruimtelijke Ordening

Gabaritenplan goedgekeurd

De voorbije maanden werd stevig vordering gemaakt met het 
Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP) “Gabariten”. In dit plan worden 
de toekomstige ruimtelijke mogelijkheden in de woonzones van 
Strombeek-Bever onder de loep genomen, waarbij wordt nagegaan 
waar verdere verdichting (lees appartementisering) moet worden 
tegengegaan en waar er eventueel wel nog mogelijkheden zijn voor 
nieuwbouwprojecten. 
De Vlaamse overheid en de provincie zijn vragende partij om verder te 
verdichten in de verstedelijkte gebieden, maar wij plaatsen daar grote 
vraagtekens bij omdat Strombeek-Bever nu reeds erg dichtbevolkt is 
en reeds 70 procent van de bewoning bestaat uit appartementen. Er 
moet in Strombeek-Bever juist ruimte blijven voor eengezinswoningen. 
Via dit RUP Gabariten willen we het grootste deel van Strombeek-
Bever kleinschalig houden, waarbij het opsplitsen van woningen en de 
uitbreiding van de bestaande volumes stevig beperkt worden.

In andere zones zijn er nog wat mogelijkheden, maar ook dan worden 
er duidelijke beperkingen opgelegd inzake bouwlagen en minimale 
groenoppervlakte (tot 50 en zelfs 60%). Ook willen we meer armslag 
geven aan de gemeentelijke diensten om bijvoorbeeld groene 
doorsteken en publieke ruimte te realiseren, zodat onze inwoners wat 
meer ademruimte krijgen. Daarnaast willen we via de goedkeuring 
van een aparte verordening gemakkelijker sociale lasten op kunnen 
leggen aan een ontwikkelaar, zoals de bouw van een kinderdagverblijf. 
De gemeenteraad keurde dit RUP op 28 maart voorlopig goed, 
waarbij slechts één tegenstem werd genoteerd en de rest van de 
oppositie opbouwende kritiek gaf. Er loopt in mei en juni een openbaar 
onderzoek. 

Opwaardering van groenzones

Tijdens het eerste inspraakmoment over het RUP Gabariten kwam 
onder meer de vraag naar degelijke openbare groenzones. Het 
gemeentebestuur steunt die vraag en maakt daar werk van. Zo moet 
er op termijn zeker een kwalitatieve groenzone komen op een deel van 
de Rodepoortsite. De bufferzone aan de Acacialaan (tussen het oude 
voetbalveld en de Jan Mulsstraat) wordt door Vlaanderen in overleg 
met de gemeente bebost en kan op die manier een parkzone worden. 
Aan de nieuwe GO!-school komt een openbaar speel- en buurtpark en 
binnenkort starten de besprekingen voor een openbaar park achter de 
vrije school tussen de Kloosterstraat en de Grimbergsesteenweg.   
Het mooiste groenproject komt in Borrekensveld. Het eentonige 
grasveld in deze woonwijk wordt een zeer fraaie speel- en 
ontmoetingsruimte, waarvoor we al jaren de kar trekken en waaraan 
een degelijke inspraakprocedure voorafging. Het project werd begin 
april vergund. De wijk Borrekensveld zal hierdoor opnieuw een stukje 
aantrekkelijker worden.

Ruimtelijke ordening: veel aandacht voor groene ruimte

De Kattebergen
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Recyclagepark keert terug naar Strombeek-Bever
Zoals u al in een vorige editie van dit blaadje kon lezen, 
werd de beslissing om de uitbating van de gemeentelijke 
recyclageparken over te dragen aan de intercommunale Incovo, 
ongedaan gemaakt door het arrest van de Raad van State van 
20 juni 2023. De succesvolle samenwerking met Incovo rond de 
sluikstortproblematiek kan verdergezet worden, maar het beheren 
en uitbaten van de recyclageparken diende toevertrouwd te 
worden aan de intercommunale Intradura, die ook de huis-aan-
huisophalingen in Grimbergen uitvoert. 
Dit is sinds januari al het geval voor het recyclagepark aan de 
Humbeeksesteenweg. Tot eind maart bleef ook het Incovo-
recyclagepark in Koningslo toegankelijk voor de Grimbergenaar, 
maar langer was helaas niet mogelijk.   
De oude site rond de gemeenteloods aan de Nijverheidslaan was 
voor Intradura niet haalbaar. Omdat we de Strombekenaren op een 
redelijke afstand toch een recyclagepark willen aanbieden, gingen 
we op zoek naar een nieuwe locatie en vonden deze tegenover 
de gemeentelijke loods, met name de oude parking van het 
vroegere zwembad. De gemeente huurt deze locatie sinds begin 
maart van het aanpalende bedrijf, dat inmiddels zorgde voor een 

zich thuis te voelen. De kerngroep blijft op regelmatige tijdstippen 
samenkomen om maatregelen te bespreken en bij te sturen waar 
nodig. Ook de ploeg Openbare Reinheid werd intussen uitgebreid 
met bijkomende vakmannen en materiaal. Het veegplan voor onze 
straten werd fors uitgebreid.
En al lijkt het dikwijls dweilen met de kraan open, de cijfers tonen 
aan dat we op de goede weg zijn: daar waar we in 2022 nog 2,08 
kg per inwoner of 73.37 ton sluikstort opruimden, daalde het 
aantal kg per inwoner in 2023 naar 1,46 kg per inwoner of 56.27 
ton. Dit is een daling met zomaar eventjes een kwart op één jaar 
tijd! Er werden 499 GAS-boetes voor sluikstorten uitgeschreven, 
goed voor zo’n EUR 34.000.

Strijd tegen zwerfvuil en sluikstort gaat voort
Drie jaar geleden stapte onze gemeente in het Mooimakers 
Coachingstraject, een intensief project in de strijd tegen zwerfvuil 
en sluikstort. 
Intussen liep dit coachingstraject ten einde en kunnen we 
terugblikken op succesvolle en minder succesvolle acties. Het 
sluikstorten aan glasbollen blijft bijvoorbeeld een groot probleem, 
en dit ondanks het opfleuren van de glasbollen zelf en/of de directe 
omgeving. Ook camerabewaking biedt niet altijd de oplossing. 
Onze zelfgemaakte hondenpoepbuizen daarentegen hadden wel 
een positief effect op de netheid in de onmiddellijke omgeving. 
Rondslingerende sigarettenpeuken blijven intussen een bron van 
ergernis in het straatbeeld. Deze zijn erg schadelijk voor het milieu 
en vergen veel inzet van onze zwerfvuilpeters. Daarom lanceerden 
we de pocketasbakjes die onze inwoners gratis kunnen afhalen 
aan het onthaal van het gemeentehuis of het Sociaal Huis. We 
rekenen op de medewerking van alle rokers. 

Onder het motto ‘#SamenvooreenproperGrimbergen’ gaat onze 
strijd voort. Want een propere en veilige gemeente is essentieel om 

Leefmilieu en afvalbeleid  

brandwerende wand. Een vergunningsprocedure werd opgestart.

In afwachting van de vergunning en de definitieve inrichting van het 
recyclagepark (wellicht in de maand juni) kunnen onze inwoners 
daar iedere zaterdag terecht met tuinafval (gras en snoeihout). 
Dit ‘pop-up’ recyclagepark op de hoek van de Nijverheidslaan is 
geopend van 8u30 tot 11u45 en van 12u30 tot 15u15. 
Een afspraak kan via de gemeentelijke website of via de website  
www.intradura.mijnrecyclagepark.be of kan tijdens de kantooruren 
telefonisch via 02 334 17 40. 
Voor de andere afvalstromen kunnen alle inwoners terecht op de 
Humbeeksesteenweg, eveneens na afspraak. We hopen dus dat 
het nieuwe recyclagepark van Strombeek-Bever snel helemaal 
operationeel kan zijn.

Chantal Lauwers  
Schepen voor Leefmilieu en Afvalbeleid

twitter.com/Vernieuwing1850 facebook.com/Vernieuwing1850



De dienst Lokale Economie, in vorige legislaturen een zeer 
miskende dienst, is onder impuls van Vernieuwing druk bezig aan 
een serieuze inhaalbeweging en heeft daarin al grote stappen 
gezet.

Sinds april 2022 beschikt de dienst over een uiterst gedreven 
deskundige Lokale Economie die zich voltijds ter beschikking stelt 
van de Grimbergse ondernemer. Sinds enkele weken werd de 
dienst verder uitgebreid met een administratieve kracht, die de 
deskundige zal bijstaan in haar vele taken. 

Met een sterke dienst Lokale Economie willen we ondernemen 
in Grimbergen ondersteunen waar we kunnen, waarbij we vooral 
zoveel mogelijk willen informeren, vooruithelpen met gerichte 
doorverwijzing en maximaal inzetten op een goede communicatie. 
Deze dienst is tevens van vitaal belang in de strijd tegen malafide 
handel. 
Wij stellen immers vast dat almaar meer criminelen voor hun 
illegale activiteiten gebruik maken van legale bedrijfsstructuren 
en daarbij ook hun weg vinden naar Grimbergen. 

Zoals bekend, voeren de vijf Noordrandgemeenten (Grimbergen, 
Vilvoorde, Machelen, Meise en Wemmel) al jaren samen actie 
tegen het concentratiebeleid van geluidshinder boven onze 
streek. In mei 2018 werden we door de Brusselse rechtbank in 
het gelijk gesteld: de federale regering werd toen veroordeeld 
om de instructies die aan de basis lagen van deze concentratie in 
te trekken. Dit moest binnen de twee jaar gebeuren, anders zou 
de Belgische staat aan de Noordrandgemeenten een dwangsom 
moeten betalen van 50.000 euro per week vertraging. De federale 
overheid liet na hieraan gevolg te geven, waardoor ze reeds meer 
dan 5 miljoen euro aan dwangsommen moest uitbetalen. 
Vorig jaar trok de Belgische regering opnieuw naar de rechter om 
de inning van de dwangsommen stop te zetten, maar de rechtbank 
stelde de regering opnieuw in het ongelijk. 

Heimelijke concentratie
Daarnaast had de Belgische regering in augustus vorig jaar in alle 
stilte nieuwe vliegprocedures uitgewerkt waardoor de concentratie 
nog toenam: waar de vluchten boven de Noordrand vroeger 
konden uitwaaieren over 8 zeemijl, werd dit plots teruggebracht 
tot twee zeemijl. Opnieuw werden de Noordrandgemeenten 
en in het bijzonder Grimbergen door deze heimelijke maatregel 
getroffen. De Vlaamse regering heeft hiertegen vorig jaar een 

Sterke dienst Lokale Economie 

Geluidshinder vliegverkeer: 
Noordrand telkens opnieuw in het gelijk gesteld

Een sterke dienst Lokale Economie moet ervoor zorgen dat deze 
deur gesloten wordt. Onze dienst wordt daarbij geholpen door de 
dienst vergunningen, de (eveneens in deze legislatuur opgerichte) 
dienst handhaving en onze politie.

vordering ingesteld, samen met de vijf Noordrandgemeenten. 
Begin februari werden we opnieuw in het gelijk gesteld door de 
Brusselse rechtbank. Die bevestigde dat de geluidshinder, die 
voordien reeds onaanvaardbaar was, nog was toegenomen en 
beval meteen de staking van de nieuwe vliegprocedures.

Nieuwe vergunning
Intussen werd door de uitbater van de luchthaven een nieuwe 
omgevingsvergunning aangevraagd bij de Vlaamse overheid. 
Volgens de vijf Noordrandgemeenten was dit een uitgelezen kans 
om duidelijke eisen te stellen aan de luchthaven, met name om 
de concentratie tegen te gaan en vooral de frequentie van de 
overvluchten te beperken. De Vlaamse regering is hiervoor wel 
degelijk bevoegd, maar toch werd geen evenwichtige beslissing 
genomen. Er wordt ingezet op de beperking van het ‘aantal 
gehinderden’ rond de luchthaven, maar precies daardoor wordt de 
kans groter dat bepaalde zones (waaronder de Noordrand) meer 
concentratie en dus geluidshinder boven zich zullen krijgen. Echt 
wel een gemiste kans. De vijf Noordrandgemeenten onderzoeken 
nu de mogelijkheden om de Vlaamse regering te verplichten deze 
beslissing te corrigeren. 

Bart Laeremans
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Chantal Lauwers  
Schepen voor Lokale Economie



De bedoeling is dat de weg gerealiseerd wordt in de loop van 
de volgende bestuursperiode. Uiteraard zal ook in dit dossier de 
bevolking nog inspraak krijgen.   
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Al jaren is bekend dat de sportsite van Humbeek toe is aan 
renovatie. Door de fusie van de clubs van Humbeek, Beigem en 
Borcht tot ‘Fenixx BeigHum’ kwam de kwestie in een stroom-
versnelling. De club bevat te veel spelers voor één enkele site en 
daarom worden de activiteiten gespreid over zowel de sportzone 
van Humbeek als deze van Beigem. 
In Beigem is er reeds enige tijd een moderne kantine, maar in 
Humbeek moeten ze het stellen met een tot de draad versleten 
clubhuis vol asbest. 
Een architect werd aangesteld en die maakte er een degelijk 
werkstuk van, dat bescheiden is in omvang, maar wel functioneel 
en energiezuinig. De buitenaanleg werd hertekend, met inbegrip 
van de parking. Humbeek zal over enkele jaren opnieuw over een 
sportsite beschikken waar de inwoners trots op kunnen zijn.   

Momenteel lopen nog steeds de werkzaamheden aan de 
fietssnelweg langsheen het kanaal. Deze worden uitgevoerd door 
De Werkvennootschap, in opdracht van de Vlaamse overheid. 
Daarbij worden onder meer sleuven getrokken aan de inritten 
van twee industriële sites, waardoor conflicten tussen fietsers 
en vrachtwagens worden vermeden en fietsers steeds kunnen 
doorrijden. Deze werken moeten eind dit jaar afgerond zijn. De 
Westvaartdijk wordt nadien grotendeels een eenrichtingsbaan, 
zodat het vrachtverkeer via de Industrieweg zal moeten terugkeren. 
Daarom worden door De Werkvennootschap momenteel plannen 
uitgetekend om de Verbrande Brugsesteenweg helemaal te 
vernieuwen en te voorzien van fietsinfrastructuur. De baan zal 
verbreed worden ter hoogte van de bedrijven. Een deel van de 
onteigeningen is al gebeurd. Deze werken zouden starten in 2025 
en worden in belangrijke mate door de Vlaamse overheid betaald. 
Maar de kosten voor de rioleringswerken zijn ten laste van de 
gemeente. 

RUP Verbrande Brug

Intussen wordt naarstig verder gewerkt aan het Ruimtelijk 
Uitvoeringsplan (RUP) voor de oostkant van de Verbrande Brug. 
Eén van de aspecten daarvan is dat het Tresigniesplein een heel 
andere beleving krijgt en dat het zware vrachtverkeer achter 
Weber zal rijden in plaats van langs het kanaal. Concreet wordt de 
Oostvaartdijk verplaatst tot aan de WDP-site (de zwaar vervuilde 
site van Total en Cokeries, die momenteel wordt gesaneerd). 
Voorbij dit punt wordt de Oostvaartdijk verkeersluw. De kosten 
van deze heraanleg worden gedragen door de Vlaamse Waterweg. 
De aanpalende bedrijven dragen de studiekosten. 

Renovatie Humbeekse sportsite en belangrijke wegeniswerken

Verbrande Brug: de grote infrastructuurwerken volgen mekaar op

Daarnaast zijn er ook belangrijke riolerings- en wegeniswerken op 
til. Normaal gezien start de vernieuwing van de nutsvoorzieningen 
in de Warandestraat nog dit jaar. Deze zullen in 2025 gevolgd 
worden door de eigenlijke wegeniswerken. 
Dit werk maakt deel uit van een enorm project, dat ook de 
Driesstraat, Spekveld en zelfs de hele Zijpstraat moet meenemen 
en dat tevens zal leiden tot een sterk verbeterde fietsinfrastructuur. 

Een ander uitgestrekt project situeert zich aan de overkant van 
de brug. Daar komt een waterzuiveringsstation in de Steenstraat, 
zodat de Aabeek netjes kan gezuiverd worden. Dit zal op termijn 
leiden tot uitgebreide rioleringswerken in alle straten van dit 
landelijk gebied. 
Een eerste bewonersvergadering werd gehouden en de plannen 
zijn volop in voorbereiding. Het valt anno 2024 echt niet langer uit 
te leggen dat er in zo’n groot gebied (ongeveer 300 woningen!) 
rechtstreeks afvalwater in een beek wordt geloosd. 
We kijken met belangstelling uit naar deze realisatie. 

Yves Verberck  
Fractievoorzitter gemeenteraad

twitter.com/Vernieuwing1850 facebook.com/Vernieuwing1850

Karin Vertongen  
Gemeenteraadslid



De discussie over het nieuwe gemeentehuis en de gelaagde 
parking aan het Prinsenbos, met ondergronds warenhuis, zorgde 
voor veel ophef. Een uitgebreide petitie toonde aan dat er geen 
draagvlak was voor dit project en de ingediende procedures 
maakten het onmogelijk dat er deze bestuursperiode nog iets 
zou gebeuren. Het architectenbureau dat de prijs had gewonnen 
toonde zich erg flexibel. Op basis van een gedegen erfgoedstudie 
werd beslist om niet enkel de gevel, maar ook de structuur van 
de oude jongensschool grotendeels te behouden. Ook de vleugel 
die in het jaar 2000 werd gebouwd, wordt grondig aangepakt, 
zodat er heel wat plaats wordt gewonnen.  De plannen voor het 
nieuwe schoolgebouw werden slechts beperkt aangepast. De 
omgevingsaanleg is sterk gelijklopend met het vorige project: 
het centrum van de gemeente wordt een aangename en fraai 
ingerichte ontmoetingsplek.  

Daarom verbaast het dat Open VLD precies over die omgevings-
aanleg misbaar maakt, terwijl ze die enkele jaren geleden 
zelf enthousiast goedkeurde. En inderdaad,  het project van 
de gelaagde parking aan het Prinsenbos verdwijnt, maar 
tegelijk vallen er belangrijke functies weg: het OCMW en de 
bibliotheek blijven immers in Strombeek-Bever en er komt geen 
warenhuis. Een vermindering van het aantal parkeerplaatsen 
rond het gemeentehuis blijft dus verantwoord. Bovendien 
gaat de nieuwbouw van het gemeentehuis gepaard met een 
aangepast mobiliteitsbeleid: de blauwe zone wordt uitgebreid én 
gehandhaafd, waardoor langparkeerders gebruik moeten maken 

Nieuw gemeentehuis: evenwichtig akkoord, mooi plan

van de grote parkings en er aan het monument enkel nog kort kan 
geparkeerd worden. Het centrum wordt een fietszone en zal op 
die manier meer fietsers aantrekken. Bij het gemeentepersoneel 
wordt nu reeds met succes een beleid gevoerd dat het fietsgebruik 
sterk aanmoedigt. Ook het telewerk zorgt voor een verminderde 
parkeervraag. 

De renovatie van het oud-gemeentehuis zit op schema: de 
architect tekende de plannen uit en deze werden door het 
college goedgekeurd. De komende jaren en in afwachting van de 
uitbreiding van de school zal het oud-gemeentehuis dienen als 
directielokaal en secretariaat, met klaslokalen op de verdieping. 
Er wordt nu een aannemer aangesteld, zodat de werken spoedig 
van start kunnen gaan. 
Op dinsdag 23 april wordt alles voorgesteld tijdens een info-avond 
in de school. Die dag worden ook de plannen besproken van de 
grote rioleringswerking voor de noordkant van Beigem. De zone 
tussen gemeentehuisstraat en de Zijpstraat beschikt vandaag 
nog niet over een degelijke riolering. Alle afvalwater belandt nog 
steeds rechtstreeks in de Meiskensbeek, wat niet meer van deze 
tijd is. 

Van deze belangrijke rioolwerken zal gebruik gemaakt worden 
om alle betrokken straten heraan te leggen. Ook de kasseibaan 
zal grondig worden aangepakt, samen met het noordelijke 
deel van de Meerstraat en een stukje Eversemsesteenweg.  
Na inspraak van de bevolking en allerlei adviesinstanties wordt 
een vergunningsdossier opgesteld. De uitvoering is voorzien in de 
eerste helft van de volgende bestuursperiode. Uiteraard hadden we 
dit allemaal graag wat vroeger gezien, maar infrastructuurwerken 
van deze omvang duren altijd lang tussen het eerste ontwerp en 
de uiteindelijke uitvoering.   

Intussen wordt ook volop voortgewerkt aan het ruimtelijk 
uitvoeringsplan (RUP) voor Beigem-centrum. Dit werd in december 
vorig jaar voorlopig vastgesteld door de gemeenteraad. In het 
voorjaar liep een openbaar onderzoek, waarvan de resultaten nu 
worden verwerkt. 

Beigem: heel wat projecten op de plank 

De bedoeling van het RUP is onder meer het tegengaan van de 
verstedelijking en hogere bebouwing. De groenstructuren worden 
op verschillende plaatsen versterkt. In dit kader werd beslist dat 
zestig procent van de grond van het OCMW aan de Kerselaar 
voorgoed wordt omgezet van pure bouwgrond naar open ruimte. 
Dat is meer dan een hectare! Ook met de rest van het terrein zal 
voorzichtig worden omgesprongen. De groene inkom van Beigem 
wordt hiermee verankerd voor de toekomst.  

7instagram.com/vernieuwinggrimbergen

Patricia Segers
Gemeenteraadslid

Peter Plessers 
Voorzitter gemeenteraad
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Onze mandatarissen

Deel uitmaken van de Vernieuwing-familie? 
Voor amper € 5,00 per familie blijft u op de hoogte van al onze activiteiten en wordt u actief betrokken bij onze werking. 
Indien u dit wenst, komt één van onze mandatarissen graag bij u langs. Stuur in dat geval een e-mail naar ledenadministratie@vernieuwing.org 
of bel ons op 0474 60 10 12.
Anders volstaat uw storting van € 5,00 op rekening BE73 8601 1549 6060 van Vernieuwing, met vermelding van uw voornaam en uw familienaam. 
Inschrijven op onze digitale nieuwsbrief kan door te mailen naar info@vernieuwing.org.
Bezoek ook onze webstek vernieuwing.org, of like onze Facebookpagina (facebook.com/Vernieuwing1850). 
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Dag Tess. Jij bent nog niet zolang geleden 18 jaar geworden en je 
zal als kandidaat deelnemen aan de gemeenteraadsverkiezingen 
op 13 oktober. Waarom ?
Ik ben heel blij dat ik mij kandidaat mag stellen op de lijst van 
Vernieuwing. Mijn interesse voor de gemeentepolitiek is er 
geleidelijk aan gekomen. Thuis spreken we vaak over politiek 
en mijn vader was al jaren actief bij Vernieuwing. Zo ben ik er 
eigenlijk ingerold. Ik ken de ploeg goed.

Vertel eens in het kort wat meer over jezelf.
Ik ben opgegroeid in Strombeek-Bever en heb er op de 
gemeentelijke basisschool ’t Villegastje gezeten. Daarna heb 
ik middelbaar onderwijs in het Maria Assumptalyceum in Laken 
gevolgd. Ik woon van kleins af in de wijk Treft, het deel van 
Bever dat gelegen is binnen de Ring. Ik woon er heel graag. 
Sinds verleden jaar ben ik wel richting Gent vertrokken waar 
ik op kot verblijf omdat ik er criminologische wetenschappen 
studeer. Maar ik kom zo vaak als mogelijk terug naar huis. 

Waarom ben je met de studie criminologie gestart ?
Toen ik nog een kind was volgde ik al programma’s op tv over 
criminaliteit. Ik heb ook een stage gedaan als justitie-assistent 
en daarna heb ik de stap richting die studie echt gezet. En dan 
spreekt de problematiek van de zware criminaliteit mij nog het 
meest aan. De hele situatie en aanpak zoals de bestraffing 
achteraf boeien mij enorm.

Welke thema’s spreken jou het meest aan in de Grimbergse politiek ?
Ik ben vooral geïnteresseerd in jeugdzaken. Zelf ben ik monitor 
op speelplein De Piereman, waar ik in de zomervakantie vaak 
aanwezig ben. Ik vind ook dat er voldoende plekken moeten zijn 
waar jongeren naartoe kunnen gaan in plaats van op straat rond 
te hangen. Waar ik het moeilijk mee heb is dat Strombeek-Bever 
steeds meer op Brussel gaat lijken en  dat er veel zwerfvuil in 
de straten ligt. Ook al wordt er veel beboet met camera’s, de 
gemeente doet haar best, het zijn toch de inwoners zelf die mee 
instaan voor de properheid van de straten en pleinen. Ook vind 
ik dat er voldoende openbaar vervoer moet zijn voor jongeren. 
Niet iedereen kan zich zomaar een auto kopen. 

Heb je nog hobby’s ?
Ik ben een hevige supporter van voetbalclub RWDM 
(Molenbeek). Ik woon zoveel als mogelijk de matchen bij.  
De sfeer zit er daar altijd stevig in.

Nieuw op onze lijst: 
Tess Horlait 
INTERVIEW

Wandelkalender: 
nog beperkte 
voorraad 

We kregen veel lovende reacties bij de wandelkalender die we 
begin dit jaar in alle Grimbergse bussen hebben gedropt. 
Wim Missotten, die de routes uitstippelde, maakte intussen nog  
12 filmpjes, zodat elke wandeling kort wordt toegelicht. 
Neem gerust een kijkje op onze webstek: www.vernieuwing.org
Meer dan 50 mensen bestelden de oude wandelkalender van 
2018, met 12 andere wandelingen. 

Indien u nog een exemplaar wenst van de oude of de nieuwe 
kalender, stuur dan een berichtje naar info@vernieuwing.org of 
contacteer een van onze mandatarissen. 


